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6. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 20.6.2016  
 
 
Tomko: 
Prešiel by som teraz k CVČ, Ulica Masaryka jednosmerná, na Ulici Masaryka došlo k úprave 
ochranných ostrovčekov, robilo to myslím, že CVČ Príroda. Chcel by som len jednu sťažnosť 
občanov, že bol tam prechod medzi zmrzlinou Hasan k Milk Agro – potraviny, momentálne 
i tak tam ľudia chodia po tom ochrannom ostrovčeku, ktorý je momentálne nanovo 
vybudovaný, ale či sa neuvažuje tam o nejakom prechode. Tí ľudia tam budú chodiť tak, či 
tak. Zatiaľ je tam mestská polícia, samozrejme koho chytia, chytia a koho nechytia, nechytia 
ale je to tam už pekne vyšľapané. Či sa neuvažuje o tom prechode, kamennom, aby tam 
nechodili po tom blate lebo chodiť budú tak, či tak.  
 
PhDr. Čižmár: 
Pán poslanec, neuvažuje sa o prechode, pretože ten prechod je len neďaleko od tej spomínanej 
zmrzliny a možno vieš, že tých problémov s takýmto prechádzaním cez zelené plochy je 
viacero v meste, kde si ľudia skracujú aj na vlastné nebezpečenstvo alebo na vlastné riziko, 
čiže skutočne tu môže pomôcť jedine osveta. Pretože ak by sme sa rozhodli, že teraz budeme 
vydlažďovať všade prechody, kde si ľudia zmyslia skracovať si prechod, tak jednak nie je to 
ani koncepčné do budúcnosti a na druhej strane aj každý jeden prechod, ktorý je v meste a to 
potvrdia všetci, ktorí tu sedeli v predchádzajúcich obdobiach je riešený práve v súlade 
s dopravným inšpektorátom. Čiže už takýto prechod cez ostrovček si potom vyžaduje aj 
nejaký prechod cez samotnú cestu.  
 
Tomko: 
Ja som nemyslel o prechode pre chodcov. Ja som myslel len ak máme urobené takéto 
prechody kamenné, našľapné prechody, také jednoduché, aby sme tým ľuďom tam umožnili 
prejazd, i tak budú chodiť. Tam by musela mestská polícia stať 24 h. Už je to vyšľapané tak, 
že už je tam pomaly jak diaľnica. Takže, keď nedá sa, tak nedá. 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
Dňa: 20.6.2016 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


